
هفته دهم لیگ برتر والیبال

در حس��اس ترین بازی هفته دهم رقابت های لیگ 
برتر والیبال ۲ تیم س��ایپا و شهداب رودرروی هم قرار 
خواهن��د گرفت. هفته دهم دور رفت مس��ابقات لیگ 
برتر والیبال امروز پنجش��نبه به میزبانی خانه والیبال 
و فدراسیون برگزار خواهد شد. در حساس ترین بازی 
هفته ۲ تیم س��ایپای تهران و ش��هداب یزد به مصاف 
یکدیگر خواهند رفت. ش��اگردان مصطفی کارخانه در 
تیم س��ایپا پس از پیروزی مقابل تیم های ش��هرداری 
قزوین و آذرباتری ارومیه، امروز کار سختی مقابل تیم 
شهداب یزد دارند. در دیگر بازی مهم هفته تیم خاتم 
اردکان برابر شهرداری ورامین صف آرایی خواهد کرد. 
ش��اگردان فرهاد نفرزاده پس از شکست روز سه شنبه 
مقابل تیم ش��هرداری ارومیه باید برابر تیم شهرداری 
ورامی��ن قرار گیرن��د. اردکانی ها در ب��ازی مقابل تیم 
پرستاره شهرداری ارومیه نمایش قابل قبولی داشتند 
و با روحیه مناس��ب به دیدار هفته دهم خواهند رفت. 
تیم ش��هرداری ورامین نیز در هفته نهم به سختی از 
س��د تیم جوان و باانگیزه هورسان رامسر گذشت. تیم 
صدرنش��ین سیرجان نیز پس از ۲ پیروزی متوالی در 
هفته های هشتم و نهم امروز استراحت خواهد داشت و 
تیم سپاهان در صورت پیروزی مقابل تیم پیکان موقتا 

به صدر جدول خواهد آمد. 

تیم چینی با هدایت قطبی
به لیگ دسته یک سقوط کرد

تیم شیجیاژوانگ اوربرایت با هدایت سرمربی سابق 
تیم ملی ایران و پرسپولیس به دسته پایین تر سقوط کرد. 
به گزارش فارس، تیم فوتبال شیجیاژوانگ اوربرایت در 
دیدار پلی آف پانزدهم- ش��انزدهمی سوپرلیگ چین به 
مصاف تیم ووهان زال رفت و با نتیجه ۲ بر یک تن به 
شکست داد. با این نتیجه تیم شیجیاژوانگ اوربرایت با 
هدایت افش��ین قطبی، سرمربی سابق تیم  ملی ایران و 
پرسپولیس با قرار گرفتن در رده آخر جدول سقوطش 
به دسته یک مسجل شد. این تیم چینی فصل گذشته 
با هدایت این مربی ایرانی به سوپر لیگ چین راه یافته 

بود و با هدایت وی هم به دسته پایین سقوط کرد. 

بازیکن تیم  ملی فوتبال ایران
از جریمه ۴ میلیون یورویی تبرئه شد

با اعلام دادگاه عالی ورزش )CAS( سامان قدوس، 
بازیک��ن تیم  ملی فوتبال ای��ران از پرداخت جریمه ۴ 
میلی��ون یورویی تبرئه ش��د. به گزارش مهر، س��امان 
قدوس، ملی پوش فوتبال ای��ران بعد از جدایی از تیم 
اوسترشوندس س��وئد ابتدا با تیم اوئسکای اسپانیا به 
توافق رس��ید ام��ا با نادیده گرفتن ای��ن توافق به تیم 
آمیان فرانس��ه پیوس��ت. در پی این انتقال، اوئسکا از 
باشگاه اوسترشوندس و سامان قدوس به فیفا شکایت 
کرد. فیفا بعد از بررس��ی ابعاد مختلف این ش��کایت، 
ق��دوس را ۴ م��اه از بازی محروم و ای��ن بازیکن را به 
همراه باشگاه اوسترشوندس در مجموع ۴ میلیون یورو 
جریمه کرد. همچنین باشگاه اوسترشوندس از ۲ پنجره 
نقل و انتقالات محروم شد. قدوس که سال گذشته در 
تیم آمیان فرانسه محرومیت ۴ ماهه خود را پشت سر 
گذاشت، برای شکستن رای جریمه ۴ میلیون یورویی 
به دادگاه عالی ورزش ش��کایت ک��رد. این دادگاه روز 
گذشته رای خود را در ارتباط با سامان قدوس بعد از 
 ،CAS گذشت چند ماه صادر کرد. طبق اعلام دادگاه
قدوس و اوسترش��وندس نیازی به پرداخت جریمه ۴ 
میلیون یورویی ندارند چون به این دادگاه ثابت نش��د 
باش��گاه اوئس��کا از نظر مالی متضرر شده است. البته 
CAS محرومیت باش��گاه سوئدی از نقل و انتقالات را 
تایی��د کرد. قدوس در حال حاضر در تیم برنتفورد که 

در چمپیونشیپ انگلیس حضور دارد، بازی می کند. 

پیام دیپلماسی  از آمریکای لاتین
ادامه از صفحه اول

سایر کشورها گسترش می دادیم، باعث می شد آمریکا 
تصور نکند تنها گزینه موجود برای سیاست خارجی ایران 
برجام است که بتواند براحتی آن را گروگان بگیرد تا به 

منافع ملی ایران آسیب جدی وارد شود. 
در روابط بین الملل که عرصه تهدیدها و فرصت هاست 
قرار نیست به یک کشور خاص گرایش داشته باشیم. انتقال 
محموله انرژی ایران به ونزوئلا نشان داد یکی از سبدهای 
هدف ایران در حوزه سیاست خارجی می تواند کشورهای 
آمریکای لاتین باشد که در نتیجه آن منافع ایران تامین 

شده و قدرت هوشمند آن افزایش می یابد.

اخبار

ورزشی

نگاه

اردوی تیم های ملی کشتی تعطیل شد
اردوی تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی با توجه به لغو رقابت های جهانی به مدت چند روز تعطیل شد. پس از اعلام خبر لغو رقابت های جهانی توسط اتحادیه 
جهانی کشتی و جایگزینی مسابقات جام جهانی انفرادی، محمد بنا و غلامرضا محمدی، سرمربیان تیم های ملی کشتی فرنگی و آزاد با هماهنگی با حمید 
سوریان، نایب رئیس فدراسیون کشتی برای تصمیم گیری جهت اعزام تیم ایران به این مسابقات، اردوی تیم های ملی را به مدت چند روز تعطیل کردند. 

تیم ملی فوتبال ایران امش��ب س��اعت 
۲0:30 در سارایوو به مصاف تیم بوسنی و 
هرزگوین می رود. بوسنی حریف اروپایی و نام آشنایی برای فوتبال 
ملی ما است. تاکنون 7 مرتبه با بوسنی بازی کرده ایم که ۴ مرتبه 
برنده بوده ایم، ۲ باخت داشتیم و یک مسابقه هم مساوی شده 
است. اولین بازی تیم  ملی ایران با بوسنی در زمان سرمربیگری 
علی پروین در سال 1993 بود؛ زمانی که بوسنی هنوز به طور 
رسمی به عضویت فیفا درنیامده بود این تیم را شکست دادیم و 
3 سال بعد از این مسابقه فیفا بوسنی و هرزگوین را به رسمیت 
شناخت. با این حال بوسنی در رسمی ترین مسابقه تیم  ملی ایران 
با سرمربیگری کی روش را 3 بر یک در جام  جهانی ۲01۴ برزیل 
شکست داد. تیم  ملی حالا باز هم برای یک بازی تدارکاتی به 
مصاف بوسنی می رود در حالی  که به احتمال فراوان بوسنی با 
بازیکنان جوان و جویای نامش مقابل ایران قرار می گیرد، البته 
تیم  ملی ایران هم بدون سردار آزمون، مهدی طارمی و برخی 

دیگر از لژیونرها و ستاره هایش مقابل بوسنی صف آرایی می کند. 
ظاهرا سرمربیان هر ۲ تیم هدف شان از این مسابقه بازی دادن 
به بازیکنانی است که کمتر در ترکیب اصلی تیم قرار گرفته اند. 
بوسنی در رده 51 فیفا و تیم  ملی ایران هم در رده ۲9 فیفاست. 
یعنی در رده بندی فیفا هم ۲۲ پله بالاتر از هم تیمی های ادین ژکو 
هستیم و طبیعی است تعداد بردهای مان هم از بوسنی بیشتر 
باشد. فهرست اسکوچیچ قبل از این مسابقه مورد نقدهای زیادی 
قرار گرفت؛ از غیبت حامد لک در درون دروازه گرفته تا دعوت 
برخی بازیکنان که در تیم های باشگاهی خود هم نیمکت نشین 
هستند! اسکوچیچ البته اعلام کرده تیم  ملی فهرست سیاه ندارد 
و هیچ کس هم نمی تواند به او بازیکن تحمیل کند. با این حال 
فهرست آخر تیم  ملی انتقادهای زیادی را به دنبال داشت. هر 
چند کارشناسان منصف تر می گویند باید به سلیقه و انتخاب های 
اسکوچیچ احترام گذاشت و حالا که او سرمربی تیم  ملی است 
باید مورد حمایت قرار بگیرد. نتیجه بازی پنجشنبه شب هیچ 

اهمیتی برای فوتبال ایران ندارد اما قطعا شیوه بازی تیم 
 ملی زیر ذره بین منتقدان و کارشناسان قرار خواهد گرفت. 

اس��کوچیچ هم در این مس��ابقه قطع��ا هدف هایی 
دارد که مهم ترینش می تواند ارزیابی بازیکنان 

دعوت ش��ده باش��د. او تیم  ملی ایران را برای 
بازی های س��خت مقابل بحرین و عراق در 
سال آینده خورشیدی آماده می کند و فعلا در 
ماه عسل با تیم  ملی به سر می برد و رسانه ها 
خیلی از این سرمربی انتقاد نکرده اند. از زمان 
بازی ایران و بوس��نی در جام  جهانی برزیل 
بازیکنانی چون کریم انصاری فرد و احس��ان 
حاج صفی هنوز در تیم  ملی ایران هس��تند و 
سایر نفرات مثل جواد نکونام به جرگه مربیان 

پیوسته اند و سیدجلال حسینی هم از بازی های 
ملی خداحافظی کرده است. 

دیدار تدارکاتی امروز ایران - بوسنی

دومین گام تیم  ملی با اسکوچیچ
تیم ملی

باش��گاه استقلال با کارگزار جدید خود، مالک شرکت های 
وب و پارس آنلاین به توافق رسید تا آبی ها پس از آنکه کارگزار 
قبلی به عهد خود وفا نکرد، با کارگزار جدید به فکر درآمدزایی 
باشند. پس از باز شدن پنجره نقل و انتقالات، باشگاه استقلال 
 به دنبال رفع موانع پیش  رو است. ثبت قرارداد بازیکنان جدید
- ک��ه دیروز انجام ش��د - و پیگیری پرونده های��ی که در راه 
است، جزو اصلی ترین امور مدیران باشگاه است. »وطن امروز« 
برای بررسی آخرین وضعیت باشگاه استقلال با احمد مددی، 

سرپرست مدیرعاملی این باشگاه گفت وگو انجام داده است. 
***

  از ابتدای انتخاب شما به عنوان سرپرست باشگاه، روزهای 
سختی را پشت سر گذاشتید. از آنچه گذشته بگویید.

در ابتدای راه که کار را دست گرفتم، مواجه بودم با حجم 
عظیمی از بدهی های ریالی و ارزی. بر اس��اس ش��کایاتی که 
از باش��گاه شده بود، پنجره نقل و انتقالات ما بسته شده بود. 
بدهی های ارزی به شفر، جپاروف و باشگاه پاختاکور که باید 
مردادماه تسویه می شد و متأسفانه پرداخت نشده بود، موجب 
شده بود پنجره بسته شود. غیر از آن ما با مسأله مهم کسب 
مجوز حرفه ای مواجه بودیم که متأسفانه اقدام عملی خاصی 
هم در این باره انجام نگرفته بود. مطابق آن بدهی های سنگین 
ریالی به طلبکاران اعم از اش��خاص حقیقی و حقوقی وجود 
داشت که موضوع حرفه ای سازی را تهدید می کرد. در نخستین 
اقدام واحدهایی متشکل از حقوقی، ورزش، بین الملل و مالی 
تش��کیل دادیم که وظیفه شان انسجام، هماهنگی و اقدام در 
جهت تسویه حساب مالی و توافق با طلبکاران بود. این کار را 
ش��روع کردیم و در کنارش و موازی با آن هماهنگی کامل با 
مسؤولان محترم حرفه ای سازی در سازمان لیگ را داشتیم. با 
آقای سهیل مهدی به عنوان مدیر حرفه  ای سازی فدراسیون 
فوتبال تعامل خوبی داش��تیم. صدها سند باید اصلاح، تأیید 
و ب��ه زبان انگلیس��ی ترجمه و در س��امانه کل��س مربوط به 
حرفه ای سازی ثبت می شد. این اقدام همزمان با تسویه بدهی ها 
که بیشتر مربوط به بازیکنان سال های قبل بود، انجام شد. پس 
از این مس��أله به دنبال تهیه منابع مالی بودیم تا با پرداخت 
بدهی به خارجی ها، پنجره نقل و انتقالات را باز کنیم. علاوه بر 
آن به دنبال تهیه منابع مالی بودیم برای حفظ شیخ دیاباته و 
هروویه میلیچ. تأمین مالی از طرق مختلف را در دستور کار قرار 
دادیم و کارهایش پیش رفت. با توجه به اینکه دیاباته نوتیس 
)اعلان( 10 روزه به باش��گاه داده بود، با سرعت العمل فراوان 
موفق شدیم با پرداخت طلب، او را حفظ کنیم. در دومین گام 
به میلیچ پرداختی داشتیم و او را هم در تیم حفظ کردیم. بعد 
از این ۲ بازیکن، بدهی باشگاه پاختاکور و جپاروف هم پرداخت 
شد. درباره شفر، با توجه به اینکه مسیر انتقال پول به کشور 
کرواسی مسیر بسیار سختی بود- می دانید که کشور کرواسی 
در بین کشورهای اروپایی، کمتر توسعه یافته است- ما اصرار 

داشتیم ایشان یک حساب بانکی از ترکیه یا شهر دوبی معرفی 
کند که انتقال پول ساده تر باشد که متأسفانه ایشان نپذیرفت 
و همین باعث ش��د انتقال پول به کشور کرواسی به سختی 
انجام ش��ود اما به هر حال طی چندین مرحله انتقال پول و 
تأیید سوئیفت، سرانجام توانستیم تأییدیه شفر را هم بگیریم 
تا برای باز شدن پنجره اقدام کنیم. خدا را شکر همان طور که 
می دانید فیفا هم پنجره نقل و انتقالات اس��تقلال را باز کرد. 
در این ۴0 روز به اندازه ۴ سال کار شد. تکلیف طلبکاران که 
مربوط به سال 91 تا سال گذشته بود، مشخص و تسویه شد. 
این خودش برای شفاف سازی مالی کمکی مؤثر بود. البته به 
این معنی نیست که ما دیگر بدهی نداریم. بدهی هایی وجود 
دارد که باید برای آنها هم به فکر تهیه منابع مالی باش��یم و 

تعیین تکلیف کنیم. 
  درب�اره پرداخت بدهی ش�فر، این مرب�ی چندین بار حین 
پرداخت مصاحبه کرد که کامل طلبش پرداخت نشده و دقیقه 
۹۰ نشستن پول در حساب وکیلش را تأیید کرد که باعث شد 
استقلال از بازیکنان جدیدش در هفته اول لیگ استفاده نکند. 
آنچه حالا مهم اس��ت، اینکه پنجره نقل و انتقالات ما باز 
شده است. من نمی خواهم به اتفاقاتی که بین شفر و باشگاه در 
سال های گذشته افتاده ورود کنم. ایشان به هر حال گله هایی 
از نحوه برخورد باش��گاه کرده بود و مطالبات فرزندش را هم 
از ما خواس��ته بود و می خواست همزمان با پرداخت طلبش، 
 طلب فرزندش هم پرداخت شود اما این ۲ پرونده جدا بود. آن 
چیزی که مشخص است مسیر انتقال پول به کرواسی سخت 
بود و وکیل شفر هم با توجه به برهه ای که در مسافرت بود، در 
گرفتن تأییدیه ها تأخیر داشت و این شرایط را برای ما سخت 
می کرد. در هر صورت آقای ش��فر یک زمانی سرمربی تیم ما 
بوده و زحمت کش��یده است. من به عنوان سرپرست باشگاه 

برای ایشان آرزوی موفقیت دارم. 
  ثبت قرارداد بازیکنان جدید چه زمانی انجام می شود؟

از روز سه شنبه فرآیند ثبت قرارداد تعدادی از بازیکنان ما 
آغاز شده است. مهدی پور، کریم زاده، مرادمند، مرادی و موسوی 
ثبت قراردادشان شروع شده است. مظاهری در اردوی تیم  ملی 
و خارج از کشور است که به محض بازگشت قراردادش ثبت 
می شود. نادری کمی کسالت داشت و نتوانستیم روز گذشته 
او را داشته باشیم. داریوش شجاعیان هم قراردادش باید تایپ 

شود و کارهای اداری اش انجام شود. 
  بحث شکایت و گرفتن غرامت پادوانی، مدافع برزیلی چند 

سال پیش استقلال هم مطرح است. 
از نظر ما ایش��ان همان مبلغ 100 هزار دلار را  طلب دارد 
اما ایشان از پذیرش رأی کمیته انضباطی فیفا استنکاف کرد 
و ش��کایتش را به دادگاه CAS برد. الان پرونده در CAS در 

حال رسیدگی است. 
  برخی  گمان می کنند اگر پرونده ش�کایت اس�تراماچونی، 
س�رمربی سابق استقلال از راه برس�د، همان روز اول پنجره 

بسته می شود. 
یکسری افراد در داخل کشور خودمان هستند که آرامش 

استقلال را نمی خواهند. دوست دارند استقلال هیچ گاه رنگ 
آرامش را نبیند. واقعا برای باز شدن پنجره سختی کشیدیم. 
دوس��تان اجازه دهند این پنجره ب��از بماند و هوای تازه به 
اس��تقلال بخورد. هیچ موقع برای هیچ باش��گاه دیگری بد 
نخواهند. کلیدواژه امروز اس��تقلال آرامش، انسجام، وحدت 
و همدلی است. خواهش می کنم همه کسانی که زیر پرچم 
جمهوری اس��لامی هس��تند، کمک کنند باشگاه استقلال 
آرامش داش��ته باش��د، نه اینکه با انع��کاس اخبار منفی به 

حاشیه ها و شایعات دامن بزنند.
  درب�اره فس�خ قرارداد ش�اهین طاهرخان�ی، مدافع جوان 

استقلال توضیح دهید؛ چرا این بازیکن جدا شد؟
درباره فس��خ ق��رارداد طاهرخانی که برای من هم حاش��یه 
بس��یاری ایجاد شد، نظر ش��ما را به 5 مورد جلب می کنم: 
یک- آقای محمود فکری، سرمربی تیم طی یک نامه رسمی 
عدم نیاز به ایشان را اعلام کرد و باشگاه طبق نظر سرمربی، 
صلاحدید و بررس��ی فنی خودش تصمیم به اقاله و فس��خ 
قرارداد گرفت. دو- ش��اهین طاهرخانی از جوانان مس��تعد 
و خوب باش��گاه استقلال است اما در 3 فصل گذشته  هرگز 
نتوانست خودش را به کادر فنی ثابت کند و حتی بسیاری 
از بازی ها در لیست 1۸ نفره هم نبوده است. سه- در حال 
حاضر یک ترافیک سنگین در دفاع داریم و با وجود مدافعان 
باتجربه، طاهرخانی می توانست حتی در لیست 1۸ نفره تیم 
باشد؟ چهار- قرارداد این بازیکن متأسفانه در دوره مدیریت 
قبلی بر اس��اس یک رویکرد ناش��یانه یکدفعه جهش 733 
درص��دی پیدا می کند. جالب اینکه ق��رارداد مهدی قائدی 
تغییری نکرده اس��ت! پنج- وقت��ی با این بازیکن قرارداد را 
فس��خ کردیم، ایشان تمام مطالباتش را بخشید. به هر حال 
با رعایت دقیق قوانین و صلاح باشگاه این فسخ انجام شد. 

  صحبت از رفتن طاهرخانی به پرسپولیس هم شده که همین 
موجب خشم هواداران بابت جدایی او شده است. 

به نظر من ایشان باید به تیمی برود که بازی کند. اگر  به 
تیمی برود که نیمکت نش��ین شود، به نظرم به رشد خودش 

کمکی نخواهد کرد. 
  احمد سعادتمند در مصاحبه های اخیر خود اعلام کرده بود 
اگر او در باشگاه همچنان حضور داشت، علی کریمی، ستاره 
جداشده تیم را حفظ می کرد. تا جایی که یادمان است، کریمی 
هیچ گاه با مدیر سابق صحبت نکرد و اگر صحبتی بود در دوران 

شما بود؛ آیا می شد کریمی را در تیم حفظ کرد؟
واقعی��ت این اس��ت که ما به عقد ق��رارداد با علی کریمی 
نزدیک ش��ده بودیم اما یک مرتبه پیشنهاد قطر آمد. با اینکه 
خیلی تلاش کردیم ایشان را با شرایط خیلی خوب و ایده آل 
ک��ه از نظ��ر بازیکن هم اینگونه ب��ود، در تیم حفظ کنیم اما 
ایشان ترجیح داد به قطر سفر کند و فوتبالش را در این کشور 
ادامه دهد. من هم از همین جا به او سلام می فرستم و برایش 
آرزوی موفقیت دارم. ان ش��اءالله در عرصه ملی هم بدرخشد. 
درباره آقای س��عادتمند اظهارنظری نمی کنم. او را به وجدان 

خوانندگان عزیز واگذار می کنم. 

  پرونده مظاهری در کمیته وضعیت به کجا رسید؟
ب��ا توجه به اینک��ه رأی پرونده در کمیته انضباطی به نفع 
مظاهری صادر شد، پیش بینی ما این است در کمیته وضعیت 
هم پرونده به نفع ایشان مختومه خواهد شد. رشید مظاهری 

بازیکن استقلال است. 
  باشگاه با کارگزار جدید هم قرارداد بست؛ نظر شما درباره 

این کارگزار چیست؟
با افتخار اعلام می کنم برای نخستین بار در تاریخ ۲ باشگاه 
استقلال و پرس��پولیس یک مزایده قانونی و شفاف از طریق 
س��امانه ستاد دولت برگزار شد و در یک فرآیند کاملا قانونی، 
برنده مزایده اعلام ش��د. ش��رکت داده گستر عصر نوین مالک 
ش��رکت های های وب و پارس آنلاین برنده این مزایده شد. ما 
کف درآمد را سالانه 75 میلیارد تومان گذاشته بودیم که این 
ش��رکت کف تضمین شده ۸0 میلیارد تومان را پیشنهاد داد 
ک��ه مبلغ 35 میلیارد تومان را هم باید پیش پرداخت می کرد 

که تا این لحظه به تمام تعهدات خودش عمل کرده است. 
  برند لباس استقلال انتخاب شده است؟

با توجه به قرارداد منعقد ش��ده با کارگزار جدید، لباس در 
تعهد این شرکت است. اطلاع دارم با چندین برند وارد مذاکره 
شده اند و ان شاءالله طی روزهای آینده برند اصلی لباس باشگاه 

با هماهنگی کارگزار انتخاب و معرفی خواهد شد.
  برخ�ی  می گویند بازیکنان جوانی که بتازگی به اس�تقلال 

آمده اند، بازیکنان گمنامی هستند.
جملگی بازیکنانی که در حال حاضر در رده زیر ۲1 س��ال 
جذب باشگاه می شوند، عضو تیم های ملی جوانان و امید هستند 
و حتی س��ابقه بازی در لیگ برتر را هم دارند. به هیچ عنوان 
بازیکنان ناشناخته ای نیستند و خیلی راحت می توان سوابق 
آنها را با یک جست وجوی ساده در سایت های رسمی پیدا کرد.

   بازیکن جدیدی به تیم اصلی اضافه می شود؟
صحبت هایی اس��ت که بازیکنی اضافه ش��ود اما هنوز به 
جمع بندی نهایی نرسیده ایم. اگر بازیکن خوبی پیدا کنیم نسبت 

به جذبش اقدام خواهیم کرد و درنگ نمی کنیم. 
  ای�ن روزه�ا در فضای مجازی نام امید ابراهیمی و س�عید 

عزت اللهی را زیاد می شنویم؛ واقعیت دارد؟
نه! صحت ندارد.

  خیلی از هواداران می گویند چرا آقای مددی زیاد صحبت 
نمی کند؟

من از روز اول هم گفتم که دوست دارم بیشتر از آنکه حرف 
بزنم، عمل کنم. تا زمانی هم که کار را انجام ندهم، درباره اش صحبت 
نمی کنم. اهل تبلیغ نیستم، تمام تلاشم این است که کمتر حرف 

بزنم و بیشتر خدمت کنم به هواداری که لیاقت خدمت را دارد. 
  اگر موضوعی هست که تمایل دارید مطرح کنید، می شنویم.

برد ش��یرینی را در هفته اول لیگ کسب کردیم. امیدوارم 
با دعای خیر هواداران و کمک و پشتیبانی تمام ارکان باشگاه 
بتوانی��م لیگ را با پیروزی های بعدی ادامه دهیم و بازی های 
درخش��انی در هفته های بعد داشته باشیم و بتوانیم یک جام 

به هواداران خونگرم، متعصب و بسیار فهیم مان هدیه کنیم. 
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